

Notice to the investors

Investor update Q2 2026

Mitteilung an die Anleger der Pangea Blockchain International SICAV i.L. Teilfonds Pangea Blockchain Fund

Die letzte Mitteilung an Investoren erfolgte für Q3 2025. Eine Berichterstattung ist seither unterblieben, zumal keine wesentlichen Neuerungen zu berichten waren.

Für den Zeitraum Q4 2025 bis incl. Q2 2026 wird somit nunmehr berichtet wie folgt:

Financial Statements

Der Jahresabschluss der Pangea Blockchain International SICAV incl. des Pangea Blockchain International Fund für das Geschäftsjahr 2024 steht nunmehr zur Verfügung.

Ebenso zur Verfügung gestellt wird der Jahresabschluss der Pangea Blockchain International Ltd., Cayman, per 31.12.2024.

Beide Unterlagen können auf dieser Website abgerufen werden.

Sales Advisor

Wie zuletzt berichtet verfiel der bisherige Sales Advisor Blockchain Investment Advisory im September 2025 in Konkurs.

Anfang 2026 konnte mit Herrn Omar Kalouti ein neuer Sales Advisor gewonnen werden. Herr Kalouti war bereits bisher in die Angelegenheiten des Pangea Fund bzw., der Pangea Blockchain International Ltd., Cayman, involviert.

Verkaufsbemühungen

Bis anhin ist es nach wie vor nicht gelungen, weitere Investments zu verkaufen. Die Verkaufsbemühungen werden jedenfalls noch für das laufende Jahr fortgesetzt und intensiviert.

Sollte sich abzeichnen, dass ein Verkauf der durchwegs Minderheitsbeteiligungen der Pangea Blockchain International Ltd., Cayman, an den Portfoliogesellschaften oder ein Verkauf der Pangea Blockchain International Ltd., Cayman, als solcher weiterhin nicht erfolgversprechend erscheint, werden alternative Verwertungsmöglichkeiten (so z.B. ein Übertrag der liquiden Anteile in einen spezifischen Abwicklungsfond) geprüft werden.

Dr. Helene Rebholz (Liquidatorin)

Notice to the investors of Pangea Blockchain International SICAV i.L. Pangea Blockchain Fund

The last notice to investors was published for Q3 2025. No further reports have been issued since then, particularly as there were no significant developments to report.

This report covers the period from Q4 2025 to incl. Q2 2026.

Financial Statements

The annual financial statements of Pangea Blockchain International SICAV incl. Pangea Blockchain International Fund for the business year 2024 are now available.

The annual financial statements of Pangea Blockchain International Ltd., Cayman, as of December 31, 2024, are also made available.

Both documents can be accessed on this website.

Sales Advisor

As reported in the last Notice to Investors, the previous Sales Advisor, Blockchain Investment Advisory, went bankrupt in September 2025.

At the beginning of 2026, Mr. Omar Kalouti was appointed as the new Sales Advisor. Mr. Kalouti has previously been involved in the affairs of the Pangea Fund and Pangea Blockchain International Ltd., Cayman.

Sales Efforts

To date, it was not possible to sell further investments. Sales efforts with regard to the remaining assets will continue and be intensified for the rest of the current year.

Should it become apparent that a sale of the (minority) stakes in the portfolio companies held by Pangea Blockchain International Ltd., Cayman, or a sale of the shares in Pangea Blockchain International Ltd., Cayman, can not be successfully achieved in due course, alternative options (such as a transfer of the illiquid shares into a specific liquidation fund) will be evaluated.

Dr. Helene Rebholz (Liquidator)

